
Finanční kongres ČŽL 30.1.2024, 18:30 
Místo: zasedací místnost, TJ SIS Plzeňská 27, Praha 5 
 
Přítomni: 
Adéla Blahovcová – prezidentka ČŽL, Iveta Drbohlavová – sekretář ČŽL, Kateřina Dvořáková – 
reprezentace, Kateřina Kučerová – TJ SIS, Kateřina Hlavsová – člen VV, Kateřina Raková – 
reprezentace, Jana Řeháková – člen VV, Klára Maříková – člen KK, Pavel Urban – člen komise 
rozhodčích, Adam Ondráček – reprezentace, Barbara Bažantová – člen VV. 
 

1. Členské příspěvky do ČŽL 2024. 
Návrh VV na zvýšení členských příspěvků ČŽL na 500 Kč od 2024. 
Výše startovného do 2. ligy se rovná výši příspěvků do ČŽL. 
 
Pro: 
Pro_:  
 

2. Výše startovného do 2. ligy. 
Na návrh VV: Výše startovného do 2. ligy se rovná výši příspěvků do ČŽL. 

 
Pro: 
Pro_:  
 

3. Schválení finanční zprávy o hospodaření 2023 
Finanční zpráva byla zpracována a přednesena Ivetou Drbohlavovu, je přílohou 
výroční zprávy. 
 

Pro: 
Pro_:  
 

4. Schválení výroční zprávy o činnosK ČŽL 
Výroční zpráva byla zpracována Adélou Blahovcovou, je přílohou tohoto zápisu. 

Pro: 
Pro_:  

 
5. Schválení rozpočtu 2024 

Návrh zpracovala a předložila Barbara Bažantová, je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 
Pro_:  
 
 6.  Finanční kongres ukládá VV, aby zhodnoKla možnost uložení finančních prostředků z

 a výhodnějších podmínek. Možnos_ uložení zjisb Jana Řeháková. 
 

6. Diskuze 
Diskuze probíhala na téma nového zpracování disciplinárního řádu (pověřena DK) a 
organizování soutěží v sezóně 2024/25. (pověřena komise pro NLZL a JLZL)  
 
Dne 31.1. 2024 zapsala Barbara Bažantová 



 
 

 
 
 

 
 
 


